

Wilson

The Name in Over-the-Road Communication

Microphone Retriever

Dispositif de récupération de microphone

- 32" Retractable extension
- Carabiner style clip (with hardware) for easy installation
- Adjustable lanyard
- Black chrome finish
- Extension rétractable de 81,3 cm
- Attache style mousqueton (avec quincaillerie) pour une installation facile
- Sangle ajustable
- Fini chrome noir

Wilson
The Name in Over-the-Road Communication

305MR8C

Microphone Retriever Installation Instructions

1. Attach D-ring to an available screw inside cab or install one in a place of your choosing using the supplied screw.
2. Attach carabiner on the microphone retriever to the D-ring.
Note: Carabiner may also be clipped onto any suitable hooking point that can support the weight of a microphone and the tension of the microphone retriever.
3. Pull enough cord from the slip nut to go over the microphone hook and pull snug.



Distributed by / Distribué par
Wilson
48 Industrial Road
Elizabethtown, PA 17022

Wilson® and RoadPro® are registered trademarks of DAS Companies, Inc.
All other trademarks, registered trademarks, copyrights and logos are
the property of their respective owners.
©2017 DAS Companies, Inc. and/or its affiliates.





ONE-YEAR LIMITED WARRANTY

For product information, technical support and warranty information, please visit www.wilsonantenna.com

GARANTIE LIMITÉE DE UN AN

Pour des renseignements sur le produit, le soutien technique et les renseignements sur la garantie, veuillez visiter www.wilsonantenna.com

CALIFORNIA PROPOSITION 65 WARNING:

This product contains chemicals known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm.

AVERTISSEMENT RELATIF À LA

PROPOSITION 65 DE LA CALIFORNIE :

Ce produit contient des agents chimiques reconnus par l'État de la Californie comme cancérigènes et provoquant des anomalies congénitales ou d'autres effets néfastes sur la reproduction.



FAMILY OF BRANDS

Distributed by / Distribué par
Wilson
48 Industrial Road
Elizabethtown, PA 17022

proud sponsor of / fier commanditaire de



305MRBC



Made in China
Fabriqué en Chine



Instructions d'installation du dispositif de récupération de microphone

1. Attachez l'anneau boucle à une vis disponible dans la cabine ou installez-en un à l'endroit de votre choix à l'aide de la vis fournie.
2. Fixez le mousqueton du dispositif de récupération de microphone sur l'anneau boucle.
Remarque : Le mousqueton peut également être attaché sur un point d'attache convenable qui supporte le poids d'un microphone et la tension d'un dispositif de récupération de microphone.
3. Tirez assez de corde de l'écrou coulissant pour passer sur le crochet du microphone et tirez tendu.

Wilson® et RoadPro® sont marques enregistrées de DAS Companies, Inc. Toutes les autres marques de commerce, marques déposées, ainsi que tous les logos et droits d'auteur, appartiennent à leurs propriétaires respectifs. ©2017 DAS Companies, Inc. et/ou ses filiales.